

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

# 7D5N 重庆 / 南川 – 金佛山

CHONGQING / NANCHUAN -JINFO MOUNTAIN

Jinfo Mountain

金佛山







### 精简行程:

### 启程 才 重庆

(机上用餐)

☑ 入住酒店

### 重庆 🖨 (105公里) 南川 🖨 (105公里) 重庆

(早/午/晚)

☑ 金佛山 (含观光车+索道) 【金龟朝阳, 古佛洞, 绝壁栈道, 云海观澜】

### 重庆

(早/午

- ☑ 十八梯
- ☑ 李子坝轻轨穿楼观景台
- ☑ 魁星楼
- ☑ 国泰艺术中心
- ☑ 解放碑步行街
- ☑ 八一好吃街
- ☑ 洪崖洞风景区

#### 第四天 重庆

(早/午/晚)

- ☑ 磁器口古镇
- ☑ 苏家坝观景台
- ☑ 弹子石老街
- ☑ 长江之眼
- ☑ 南滨路夜景

### 第五天

### 重庆

(早)

☑ 自由活动

### 第六天

### 重庆

(早/午/晚

- ☑ 重庆动物园 (熊猫馆)
- ☑ 鹅岭二厂文创园
- ☑ 观音桥步行街
- ☑ 光环购物中心

### 第七天

### 抵达吉隆坡

(机上用餐)





✓ 5早餐/4午餐/3晚餐 风味餐:

- ★ 方竹笋宴
- ★ 鹅艺汤锅
- ★ 特色火锅

- ★ 自助烤肉
- ★ 徐鼎盛江湖菜

### 观光景点:

### 冒庆

- 磁器□古镇 磁器□古镇建于明代、已有六百多年的历史、是一处具有丰富历 史文化底蕴的景点。磁器口古镇依山而建,地势险峻,因此狭窄的巷道和曲折 的路成为其标志。古镇内的建筑古朴典雅,保留了明清时期的建筑风格。走在 古镇的小街上、仿佛穿越了时光隧道、感受到了历史和岁月的积淀。
- 李子坝轻轨穿楼观景台 重庆轨道交通2号线李子坝轻轨站是国内第一座与商住 楼共建共存的跨座式单轨高架站。该高铁站位于一栋商住楼的8楼,因轻轨穿楼 而过成为"网红车站"。在观景台,游客可以近距离感受到轻轨列车从建筑物 的高架轨道上快速驶过的震撼场景。
- ★ 漢崖洞风景区 以巴渝传统建筑特色的'吊脚楼'风貌为主体,古老的石头建 筑和夜晚的灯光秀而闻名,融合了传统文化和现代艺术元素。这个景区拥有悠 久的历史,曾是古代重庆的要塞,同时也代表了现代文化的发展。
- ◆ 十八梯 十八梯曾经是重庆渝中的一條老街,象徵著真正的山城老重慶。该景 区在于2017年5月升级改造,于2021年9月建成开放。经过改造升级的十八梯, 以其独特的特色和风貌展现在人们眼中,街区的酒吧、咖啡店、美食小铺、西 餐厅等等,以及重庆当地老字号小铺。直到现在依旧住着大量的本地居民,充 满着市井气息。
- ◆ 弹子石老街 弹子石老街是重庆市南岸区的一条著名历史文化街区。老街依山 而建,保存了许多传统建筑,展现了重庆独特的巴渝文化。漫步在石板路上, 游客可以感受到浓厚的历史氛围,同时欣赏传统民居与现代城市风貌的结合。 这里还拥有丰富的特色小吃、手工艺品商店和文化展览,吸引了众多游客前来 体验地道的重庆风情。
- 魁星楼 魁星楼是一座集观光、休闲、文化为一体的古建筑。建筑风格独特, 让人一眼就能分辨出它的身影。魁星楼带来了重庆的极致震撼, 你以为你在1 楼, 其实你已经站在22楼的高度。

### 南川

◆ **金佛山** - 金佛川是世界自然遗产、也是国家5A级旅游景区。每当夏秋晚情,落 日斜晖把层层山崖映染得金壁辉煌,如一尊尊金身大佛闪射出万道霞光,异常 壮观而美丽,"金佛山"也因此而得名。金佛山四季皆美,春赏杜鹃,夏享清 凉, 秋观红叶, 冬览雪景。

### 注意事项:

- 1. 所有景点的停留时间,游览次序及观光地点,最终以景区公布为准。如因天气 或其他情况或会做删减/停开,以景区公布为准,不作任何补偿及退款,敬请见 谅。
- 2. 如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放,将改为其他景点游览。



酒店住宿(5晚)

- ✓ 重庆奥蓝国际酒店或同级
- x1晚
- ✓ 重庆五登至尊酒店或同级
- x4晚

### 自费项目: 重庆两江夜游(含游船) = RMB280/PAX

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当凋整(凋整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。 备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





DEPARTURE TO CHONGQING

(MOB)

☑ Check in Hotel

CHONGQING (105km)
NANCHUAN (105km)
CHONGQING (B/L/D)

☑ Jinfo Mountain Scenic Area (Included Sightseeing Bus + Cable Car) [Golden Turtle Facing the Sun, Ancient Buddha Cave, Cliffside Walkway, Sea of Clouds Viewing]

### D3 CHONGQING

(B/L)

- ☑ Eighteen Stairs
- ☑ Liziba Light Rail Station Viewing Platform
- ☑ Kuixing Tower
- ☑ Guotai Art Center
- ☑ Jiefangbei Pedestrian Street
- ☑ Bayi Food street
- ☑ Hongya Cave Scenic Area

### D4 CHONGQING

- ☑ Ciqi Kou Ancient Town
- ☑ Sujiaba Viewing Platform
- ☑ Danzishi Old Street
- ☑ Nanbin Road Night View

### **D5** CHONGQING

(B)

(B/L/D)

### D6 CHONGQING

(B/L/D)

- ☑ Chongqing Zoo (Panda Enclosure)
- ☑ Eling Cultural and Creative Park
- ☑ Guanyinqiao Street
- ☑ The Ring Mall

### **D7** ARRIVAL

(MOB)



√ 5 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner Special Cuisine:

- ★ Bamboo shoots Banquet
- ★ Goose Soup Flavor
- ★ Specialty Steamboat
- ★ Barbecue Buffet
- ★ Xu Ding Sheng Local Cuisine

### CHONG QING

**TOURIST ATTRACTIONS:** 

- ◆ Ciqi Kou Ancient Town Built in the Ming Dynasty, Ciqi Kou Ancient Town has a history of more than 600 years, and is an attraction with rich historical and cultural heritage. Ciqi Kou Ancient Town built on the mountain, the landscape is dangerous, so the narrow alleys and twisting roads become its characteristic. The buildings in the ancient town are simple and elegant, retaining the architectural style of the Ming and Qing Dynasties. Walking along the town's streets feels like journeying through a tunnel of time, experiencing the history and the passage of years.
- ♦ Liziba Light Rail Station Viewing Platform Liziba Light Rail Station of Chongqing is the first cross-rail station in China that co-exists with a commercial and residential building. The station is located on the 8th floor of a commercial and residential building, which has become a "popular attraction" because of the light rail passing through the building. From the observation deck, visitors can get a close-up view of the train speeding past the building's elevated tracks.
- HongYa Cave Scenic Area Featuring the iconic 'stilted' architecture of the Ba-Yu tradition, this area is renowned for its ancient stone buildings and nighttime light shows, blending elements of traditional culture with modern art. This scenic area has a rich history as a fortress in ancient Chongqing and represents the development of modern culture.
- ♦ **Eighteen Stairs** Shiba Ti used to be an old street in Yuzhong, Chongqing, representing the traditional mountain town of Chongqing. The scenic spot was upgraded in May 2017 and opened in September 2021. The renovated and upgraded in Shiba Ti shows its unique characteristics and style to the people. Including bars, coffee shops, gourmet stores, western restaurants, old local stores and so on. Even now, it remains home to a large number of local residents, retaining a vibrant and authentic atmosphere of the local community.
- ◆ Danzishi Old Street Located in the Nan'an District of Chongqing, is a renowned historical and cultural district. Built along the hillside, the street preserves many traditional buildings that showcase Chongqing's unique Bayu culture. Walking along the stone-paved roads, visitors can immerse themselves in a rich historical atmosphere while appreciating the blend of traditional residences and modern cityscapes. The area also offers a variety of local snacks, handicraft shops, and cultural exhibitions, making it a popular destination to experience authentic Chongqing charm.
- Kuixing Tower Kuixing Tower is an ancient building that combines sightseeing, leisure and culture. The unique architectural style makes it recognizable. Kuixing Building brings the ultimate shock of Chongqing, when you think you are on the 1st floor, but in fact you are already standing at the height of the 22nd floor.

### **NANCHUAN**

♦ **Jinfo Mountain Scenic Area** - Gold Buddha Mountain Scenic Area is a World Natural Heritage Site and a national 5A-level tourist attraction. In summer, the sunset light reflects the layers of mountain cliffs to a brilliant view, like a golden Buddha shining out of the sunlight, which is exceptionally spectacular and beautiful, hence the name of "Gold Buddha Mountain".

#### Remarks:

- 1. The duration and visiting sequence of all scenic spots in Scenic Area shall ultimately be subject to the announcement of the scenic area. If the scenic spots are deleted of stopped due to weather conditions, the announcement of the scenic spots shall prevail without any compensation or refund.
- If the scenic spot not open to the public due to weather or other irresistible factors, will be replaced by other scenic spot.



### **HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)**

- ✓ Chongqing Aolan International Hotel or similar class
- ✓ Chongqing Wudeng Grand Hotel or similar class

x1 Night x4 Nights

Optional Tour: Two Rivers Night Cruise (included cruise ride) = RMB280/PAX

## **General Information**

## · 重庆 CHONGQING ·



货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB		信用卡 Credit Card	* Major credit	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度  * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used		
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.50  10 CNY = MYR 6.50  *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		拨号代码 Dial Code	中国 China	: +86 : +86		
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特		插座 Power Socket	类型 / Type B - ī 2 类型 / Type I - /	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"		
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差		行李托运 Luggage Allowance	not more than 2 than 7 kg. 每人只限携带一	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。		
气候 Weather	Spring 春季       Summer         3月 - 5月       6月 - 8月         Mar to May       Jun to Au         5℃ ~ 11℃       26℃ ~ 34		9月-11月 <b>Sep to Nov</b>		Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 1°C ~ 8°C *Subject to weather of the day**以当天天气报告为准**		
飞机型号 Aircraft Type	A330	-					
Departure Da 出发日期:	ate:		Flight: 航班行程:				
Tour Fare: 团费:			Airport Tax & Fu 机场税及燃油附				
<b>Tipping:</b> 小费:			Agent Collectio 旅行社代收费:	n Fee:			
<b>Visa:</b> 签证:			Travel Insurance: 旅行保险:				
			TOTAL: 总数:				
G	GD Partner:						



GD Partner:			